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Referat fra medlemsmøte 6.4.2017 

Oddbjørn Maurdalen ledet møte. 

 

Gjennom gang av nytt kart på infoskiltet for området. 

 Det ytres noe forvirring blant nummerering og veinummer. 

 Veinummer og områdenummer skaper forvirring. 

 Det ble en del diskusjoner og mange forskjellige meninger på dette temaet. 

Hans Ola undersøker hva som er mulig til neste styremøte og styret tar beslutningen. 

 

Nytt uthuskryss ved Hans Ola og Oddbjørn: 

 Informasjon rundt nytt kryss E6 om hvordan dette berører næringsparken. 

 Stigningsforhold på ny løsning blir 6%. Dette er ganske bratt for tungtransport. 

Undergang er også for lav. Nye veier ønsker å benytte broer videre. Det informeres også om 

av/påkjøringsramper. Styret utarbeider et innspill til høringen fra Stange Næringspark. 

 

Nytt masseuttak ved Hans Ola: 

 Masseuttaket er i ferd med å starte. Tomteområde er klart i løpet av 3-4 år.  

 

Ny Næringssjef ved Oddbjørn: 

 Informasjon om arbeid i Stange Næringsråd og prosess rundt ansettelse av ny Næringssjef. 

Tilgjengeligheten til næringslivet har blitt bedre ved at på kommunens web-sider har fått 

egen side for næring. 

 

Leanforum Innlandet ved Oddbjørn: 

Leanforumet arragneres 4.mai i vikingeskipet. Det anbefales å delta på dette. OM belyser 

hvor viktig næringsutvilkling, nettverk og det å skape et miljø i innlandet er for videre 

utvikling av hele regionen. 

 

Referent, Marius Mickelson. 

 

 


